
Van: Han Struijs
Verzonden: donderdag 24 oktober 2019 17:07
Aan: Judith Keijzers-Verschelling; Piet Machielsen; Esther Langens; Jan 
Heijman;
Carlo van Esch; Jos Vogels
CC: Saskia Willems; Miriam Meijers; Leny Vervoort - Dörner
Onderwerp: Verzoek check dekkingsvoorstel
Bijlagen: Berekening kapitaallasten en dekkingsvoorstel IKC.xlsx; 
ATT00001.htm;
toelichting op de berekening kapitaallasten en dekkingsvoorstel IKC.pdf;
ATT00002.htm; begrotingslasten IKC de Klep cijfers gemeente.pdf;
ATT00003.htm; Berekening kapitaallasten en dekkingsvoorstel IKC.pdf;
ATT00004.htm; cijfers investering IKC de Klep.pdf; ATT00005.htm; Dorp kan
zonder voorzieningen - Binnenlands Bestuur.pdf; ATT00006.htm

Categorieën: Nog in Simbri/Extranet

Geacht College, Jos,

Hierbij het verzoek van Paul van den Biggelaar om het bijgevoegde 
dekkingsvoorstel technisch te
checken.
omdat het kort dag is  verzoek ik u vriendelijk om zsm een reactie te 
geven.

Groet
Han
Verstuurd vanaf mijn iPad

Begin doorgestuurd bericht:
Van: Paul van den Biggelaar <paulbiggel@hotmail.com>
Datum: 24 oktober 2019 om 16:40:27 CEST
Aan: Han Struijs <h.struijs@oirschot.nl>
Onderwerp: Doorst.:? afspraak?
Han,

Kun jij het dekkingsvoorstel laten checken binnen de gemeente? Daar er al 
overleg
geweest is tussen Ad van Gestel en poho en ambtenaar moet het makkelijk 
zijn.

Met vriendelijke groet,

Paul van den Biggelaar

Begin doorgestuurd bericht:
Van: "Ad van Gestel" <ad@vangesteladvies.nl>
Aan: "javdven@gmail.com" <javdven@gmail.com>,
"paulbiggel@hotmail.com" <paulbiggel@hotmail.com>,
"els.claassen@chello.nl" <els.claassen@chello.nl>, "vra@has.nl"
<vra@has.nl>, "c.vanoverdijk@scaleupcapital.nl"
<c.vanoverdijk@scaleupcapital.nl>, "marienettew@gmail.com"
<marienettew@gmail.com>, "John van Bijsterveldt"
<johnvanbijsterveldt@hotmail.com>, "Mark Timmermans"



<mwj.timmermans@gmail.com>, "'Ad Van De Sande'"
<advandesande@outlook.com>
Kopie: "Liesbeth van den Berg-Hardenbol"
<liesbethvandenberg@skobos.nl>, "Frans Bruinsma"
<fransbruinsma@skobos.nl>, "AJW Lanting" <AJW.Lanting@planet.nl>,
"'kekruithof'" <kekruithof@gmail.com>, "'Wil Verhoeven'"
<wil_verhoeven@upcmail.nl>, "a.vanleuven@stichtingsamenwijs.nl"
<a.vanleuven@stichtingsamenwijs.nl>, "lhamkemperman@gmail.com"
<lhamkemperman@gmail.com>, "Henri Kempenaars"
<henrikempenaars@skobos.nl>, "Lotte Smolders ( Manager Opvang )"
<l.smolders@stichtingsamenwijs.nl>
Onderwerp: Antw.:? afspraak?
Beste fractievoorzitters,

De afgelopen week hebben wij uw fractievergaderingen mogen
bezoeken of hebben we op een andere manier contact gehad (met
uitzondering van SPO waar wij morgen een afspraak mee hebben). Wij
willen u bij deze nogmaals hartelijk bedanken voor de vriendelijke
ontvangst en de constructieve gesprekken. Gesprekken waarin wij als
onder tekenaars van de intentieovereenkomsten de mogelijkheid
hebben gehad u nader te informeren en argumenten hebben kunnen
inbrengen die het belang van de komst van een IKC op de klep
onderschrijven. Daarnaast bent u in de gelegenheid geweest om vragen
te stellen en de dialoog met ons aan te gaan. Wij vinden dit erg
belangrijk omdat wij een hele grote achterban vertegenwoordigen
waardoor wij ons ook verplicht voelen om alles in het werk te stellen om
zo’n belangrijk onderwerp op al zijn facetten te kunnen belichten.

Onderdeel van onze uiteenzetting betrof ook de investering de gedaan
moet worden voor het IKC en de bijbehorende structurele lasten.
Gaandeweg het traject bleken deze financiën het grote struikelblok te
vormen voor de komst van het IKC. Sterker nog; de focus met betrekking
op de komst van het IKC lag op een gegeven moment meer op de
financiën dan op de inhoudelijke kant. Uiteindelijk heeft het college 
zelfs
besloten om geen dekkingsvoorstel meer in de begroting op te nemen
vanwege het ontbreken volgens het college van voldoende middelen.

Dit heeft ertoe geleid dat ik een analyse heb gemaakt van de cijfers, dit
heb afgezet tegen beleid van de gemeente Oirschot, wet en regelgeving
en gezocht heb naar mogelijke dekkingsmiddelen. Deze analyse laat zien
dat de realisatie van een IKC op de Klep haalbaar en reëel is mits u als
politieke partijen uiteraard ook bereid bent dit geld voor dit belangrijke
onderwerp beschikbaar te wil stellen.

Naast de financiële cijfers  (excel bestand) die als bijlage zijn 
ingesloten
heb ik nog de volgende bijlagen toegevoegd:
- Deze financiële cijfers “Berekening kapitaallasten en
dekkingsvoorstel IKC” in pdf
- Een uitgebreide toelichting op deze berekening kapitaallasten en
dekkingsvoorstel IKC
- Een pdf van de cijfers van de investering IKC de Klep van de
gemeente Oirschot die ik overgenomen heb in het excel model



- Een pdf van de door de gemeente berekende begrotingslasten
IKC de Klep
- Een artikel over de leefbaarheid van kleine kernen in relatie tot
het voorzieningenniveau.

Het door mij opgestelde cijfers zijn ook door de gemeente beoordeeld.
In de toelichting ga ik hier nader op in daar waar opmerkingen door de
gemeente zijn gemaakt en verklaar ik het verschil in kapitaallasten door
mij berekend afgezet tegen de berekeningswijze van de gemeente. Het
dekkingsvoorstel is een keuze die de gemeenteraad uiteindelijk moet
maken.

Mocht u vragen hebben bel of mail mij dan gerust. Als u nogmaals met
mij persoonlijk wil sparren over deze cijfers of zaken nogmaals nader
toegelicht wil zien dan ben ik daar graag toe bereid.

Met vriendelijke groet,

Ad van Gestel

Adres: Sportparklaan 2a, 5091 EM, Middelbeers
T  06-38890219
W www.beerseboys.nl


